

## 詩歌選集第 036 首

036 【宴筵方過，我們尚感甜美】

[Listen to Midi](#)

(一) 宴筵方過，我們尚感甜美，父，禰愛子率領我們讚美；祂領詩歌，于禰何親、何甜，我們與祂一致，和聲頌贊。

(二) 哦父，禰外我們不需別惠，有何比禰恩愛更為寶貴！我們敬拜，因為我們嘗到禰那無窮生命豐美味道。

(三) 在禰愛中我愛對禰增長，超越所有人情、屬地捆綁；禰愛借著大能，帶領我心享受禰的同在與日俱深。

(四) 父阿，我們跟隨禰的愛子，在此向禰讚美頌揚不止；飽享禰的聖愛，心滿意足，衆子嘗到禰名所有豐富。

**(1) Father, Thy Son beloved leads our praise after the banquet feast is had and done; how dear, how sweet to Thee the praise He leads, and in His praises joining we are one.**

**(2) Father, we need no goodness more than Thee, nor do we seek a love that's less than Thine; how we adore Thee now that here we know Thy searchless, uncreated life divine.**

**(3) Father, within Thy love our love to Thee grows, far transcending all our earthly ties; Thine own dear love in power leads our hearts where Thine own presence deeply satisfies.**

**(4) Father, by joining with Thy Sonbeloved, we all with gladness praise Thee now again; Joyfully feasting on Thy holy love, tasting, as sons, the sweetness of Thy name.**

Robert Allen